資多二A      3D空間設計   一0八年度第二學期期末考
班級：_______學號：____________姓名：___________            2020.06.24
期末考操作題 (1題)：100%

1. 使用你的期中考成果在SketchUp 2017製作3D導覽動畫：請下載你的期中考成果，製作你的3D姓名立起來加到車庫前方地板上，將物件進行圖層分類，攝影機在透視圖角度，動畫開始場景沒東西，依序出現地板、你的名字、牆柱、門、車子、擺在不同空間的家具，然後依序轉換到前視圖、側視圖、頂視圖再回到透視圖，做一個剖面，從前視圖方向往後推到後面東西變無，最後剖面再由地板長上來，直到所有東西被看見，存檔成你的學號.skp。(100%) 
1. Use your midterm exam results to create a 3D guided animation in SketchUp 2017: please download your midterm exam results, make your 3D name and put it on the floor in front of the garage, classify the objects by layer, the camera is in perspective, the animation starts the scene Nothing, the floor, your name, wall posts, doors, cars, furniture in different spaces appear in order, then turn to the front view, side view, top view and then back to the perspective view in order. Make a profile (slide plane), push the plane from the front view direction to the back end and then all things disappear. The final, the slide plane grow up from the floor, until everything is seen, and save file as your student ID.skp. (100%)
